
PROTOKÓŁ Nr XXI /2013 
z posiedzenia Rady Gminy 

w Osieku odbytego w dniu 26 kwietnia 2013r. 
Miejsce obrad – Gminna Sala Obrad 

godz. 17
00 

 
 

W posiedzeniu udział wzięło 14 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 1 Posiedzenie otworzył przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Kłos, który powitał wszystkich 

Radnych, Panią Wójt Stanisławę Kurowską, Sołtysów, Wice Starostę Powiatu Starogardzkiego Pana 

Kazimierza Chyłę, Prezesa i Wiceprezes Medical Jakuba Mowińskiego i Leokadia Remiasz-Szenrok, 

Prezesa ZG OSP Osiek Drucha Piotra Sumczyńskiego, Kierownika Posterunku Policji w Skórczu 

Marka Modrzejewskiego, Kierownika GOPS Barbarę Surma, Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Osieku Lucynę Kosecką, Dyrektor ZSP w Osieku Elżbietę Lipke oraz Radcę Prawnego Marka 

Rykaczewskiego. 

a) Na podstawie listy obecności  Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad. 

b) Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. Uwag nie wniesiono.  

Przeprowadzono głosowanie 

• za – 14 głosów 

• przeciw – 0 głosów 

• wstrzymało się od głosu – 0 głosów 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie zgłoszono.  

Przeprowadzono głosowanie 

• za – 14 głosów 

• przeciw – 0 głosów 

• wstrzymało się od głosu – 0 głosów 

Protokół został przyjęty jednogłośnie i stanowi załącznik. 

 

Ad. 2 
Przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2012 dla Gminy Osiek. Ocenę przedstawiła Pani 

Kierownik Barbara Surma nadmieniając, że ocena zasobów jest istotna w planowaniu budżetu na rok 

następny i musi być przedstawiona Radzie Gminy do 30 kwietnia. Głównymi problemami w naszej 

gminie jest ubóstwo spowodowane bezrobociem oraz 17% populacji to osoby w wieku emerytalnym. 

Pani Przewodnicząca Teresa Eggert dodała, iż szczegółowo ocena była omówiona na posiedzeniu 

Połączonych komisji. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za przyjęciem oceny głosowało - 14 radnych 

- przeciwnych przyjęciu oceny   - 0 

-  wstrzymało się od głosu   - 0 

Ocena została przyjęta jednomyślnie. 

 

Ad. 3 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/121/2013 Rady Gminy Osiek z dnia 25 marca 

2013 r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt  na terenie Gminy Osiek w 2013 roku. Inspektor Romuald Popławski 

przedstawił szczegóły zmian, które są wymagane przez Wojewodę Pomorskiego – zostało uściślone 

miejsce przetrzymywania zwierząt gospodarskich oraz został wskazany gabinet Weterynarii 

zapewniający całodobową obsługę w przypadku zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt a także 

rezerwację środków na przewidywane koszty realizacji zadań. 

Pani Przewodnicząca Teresa Eggert dodała, że połączone komisje wnoszą o przyjęcie uchwały. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 14 radnych 



- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

-  wstrzymało się od głosu                - 0 

Uchwała nr XXI/123/2013 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok. 

Skarbnik Gminy zreferował zmiany w budżecie które są podyktowane zmianami wydatków w 

poszczególnych działach. 

-Pani Teresa Eggert – Przewodnicząca Komisji Gospodarczej powiedziała że proponowane zmiany w 

budżecie zostały szczegółowo omówione podczas spotkania połączonych komisji. Połączone Komisje 

wnoszą o przyjęcie projektu uchwały. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 14 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

-  wstrzymało się od głosu                - 0 

Uchwała nr XXI/124/2013 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek. 

Pani Teresa Eggert – Przewodnicząca Komisji Gospodarczej powiedziała, że Wieloletnia Prognoza 

Finansowa Gminy Osiek została szczegółowo omówiona podczas spotkania połączonych komisji, 

Zmiany są związane z podejmowaną uchwałą w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok. 

Komisje wnoszą o przyjęcie projektu uchwały.  

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało    -  14 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały        -  0 

- wstrzymało się od głosu                   -  0  

Uchwała nr XXI/125/2013 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy i sprawozdania 

finansowego Gminy Osiek. 

Proponowana uchwałę omówił Skarbnik Gminy, który odczytał opinie RIO . Opinie są pozytywne . 

Połączone komisje po odczytaniu opinii  RIO, wniosły o przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy i sprawozdania finansowego Gminy Osiek. 

 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało - 14 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały    -  0 

- wstrzymało się od głosu               -  0 

Uchwała nr  XXI/126/2013 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu . 

 

Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Osiek za 2012 rok . 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Urszula Szczepińska przedstawiła stanowisko Komisji 

Rewizyjnej, która opiniuje pozytywnie wykonanie budżetu i wnioskuje o udzielenie absolutorium dla 

Wójta Gminy Osiek za 2012 rok.  

Połączone komisje wniosły o podjęcie projektu uchwały i udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy 

Osiek. 

Przeprowadzono głosowanie :  

- za podjęciem uchwały głosowało  - 14 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

- wstrzymało się od głosu                 - 0 

Uchwała nr XXI/127/2013 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik  do protokołu. 

 



Ad. 8 
Pani Wójt Stanisława Kurowska podziękowała za udzielenie absolutorium oraz przypomniała, że rok 

2012 był bardzo trudny i także o kataklizmie – trąbie powietrznej, która uderzyła 14 lipca 2012 roku. 

Pan Wicestarosta w swoim przemówieniu chwalił gospodarność i wyniki, jakie zostały osiągnięte w 

ubiegłym roku. 

 

Ad. 8 
Wolne Wnioski 

- Pani Teresa Eggert zadała pytanie zarządowi ZOZ Medical, dlaczego tak często zmieniają się lekarze 

w przychodni w Osieku – Odpowiedzi udzieliła Pani Leokadia Rembiasz – wynika to z przyczyn 

losowych (choroby) oraz odbywanych staży i specjalizacji. 

- Pani Teresa Eggert zadała pytanie w sprawie dziur w nawierzchni dróg – odpowiedzi udzieliła Pani 

Wójt Stanisława Kurowska – będą interwencje u zarządców dróg wojewódzkich i powiatowych. Pan 

Wicestarosta Kazimierz Chyła wspomniał, iż naprawy docelowo muszą być wykonywane w 

technologii „na gorąco” co wymaga wyższych temperatur. 

 

Ad. 9 
Zakończenie obrad 


